

内

共

好

内公

先 共

好四

好

共

... .. 3 ..

共

好

件

共
共

m



□ □ □ □ □

□ □ □ □ □ □ □ □

□ □

d

□ □ □ □ □ □ □

□

□

□

□

□

□

□

□

-
-
-
-
-
-

| | |
|--|---|
| <p>同學您好：</p> <p>圖書館為公眾場所，請您注意保管個人財物，並隨身攜帶貴重財物，並請勿佔座以免影響其他讀者公平使用圖</p> | <p>Dear student,</p> <p>The library is a public place. Please take care of your personal belongings and carry your valuables with you</p> |
|--|---|

-

| | |
|---|---|
| <p>同學您好：</p> <p>館員發現您的物品長時間放置在座位上且無人看管超過30分鐘，為公平保障其他讀者的權利，物品已被收到流通服務檯（N座一樓），請記下座位號碼並攜帶有效證件證明文件。</p> | <p>Dear student,</p> <p>Library staff found that your items were left unattended in the seat for more than 30 minutes. In order to protect the rights of other users, the items have been kept in the Circulation Services Counter (1st</p> |
|---|---|



聲明書

本人遺留在座位上的物品現已悉數取回，且無遺失、損壞之情形。

本人知悉並同意，圖書館為公共空間，讀者應保管好個人財物，並自行承擔因遺留物品可能造成的損失。本人在此聲明此項行為。

特此聲明。

姓名（簽名）： _____

學號： _____

日期： _____

Declaration Statement

I declare that all my personal belongings left unattended in the library have been returned and are in good condition.

may cause trouble to other patrons.

I, the undersigned, hereby certify that I will abide by the Library's Resolution to ensure fair and reasonable use of the library's public resources.

Name (Signature)

Campus Card No.

Date